
De fractie van GroenLinks is benieuwd of de gemeente van plan is gehoor te geven aan de dringende 
oproep aan burgemeesters en wethouders om te helpen bij het vergroten van de reguliere 
opvangcapaciteit van asielzoekers en/of om voor, desnoods tijdelijke, huisvesting te zorgen voor 
vergunninghouders. 
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